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PROTOKÓŁ 

z obrad IV Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 12 lutego 2015 r. 

W sesji udział biorą: 

Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 

Sołtysi wg.listy obecności dołączonej do protokołu, 

Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza, 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 

Kierownik GPL - Pani Kazimiera Juszyńska, 

Kierownik OPS - Pani Barbara Bogdanska, 
Radca Prawny - Pani Danuta Krzyś-Szczapa, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady IV Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I otworzył 
o godz. 13-tej Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy Łabowa. 

N a ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 12 lutego 2015 r. uczestniczyło 15 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjecie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy proponuje aby do porządku obrad wprowadzić dodatkową 
uchwałę i wówczas przedstawia się on następująco : 

I .Otwarcie sesji . 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
IIJ/17/2014 Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

- zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, 
- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Nowej Wsi, 
- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 
Kamianna, 
- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 
Krzyżówka, 
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- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie Nowa 
Wieś, 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 
Czaczów, 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 
Łabowa, 

- zmiany uchwały Nr XLII/301/2014 Rady Gminy Łabowa z dnia 17 czerwca 2014 r. 
w sprawie przystąpienia do zmiany miej scowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w sołectwie 
Kamianna. 

- określenia zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i zasady częściowego 

lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz ich pobierania, 
- ustalenia ceny pozyskiwanego drewna w lasach gminnych, 
- przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomników przyrody, 

7. Interpelacja i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i dyskusja. 
9. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszaj ą uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono więc poddaje pod głosowanie przedstawiony porządek obrad, który w 
wyniku przeprowadzonego głosowania zostaje przyjęty 15 głosami za. 

Ad. 3 Przyjecie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy Łabowa. 

Przed przyj ęciem protokołu z III sesji Rady Gminy z dnia 30 grudnia 2014 r. 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba pyta czy Państwo Radni zgłaszają uwagi do 
protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowani e w wyniku, którego zostaje 
przyjęty 15 głosami za. 

Ad. 4 Podjecie uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
IIl/17/2014 Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/20/ 15 
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- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/21/15. 

- wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Nowej Wsi, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 14 głosów za 1 przeciw przyjęła uchwałę Nr IV/22115. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w 
sołectwie Kamianna, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik GPL Pani Kazimiera 
Juszyńska. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/23/1 5. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w 
sołectwie Krzyżówka, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik GPL Pani Kazimiera 
Juszyńska. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/24/15. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w 
sołectwie N owa Wieś, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik GPL Pani Kazimiera 
Juszyńska. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/25/ 15. 

- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w 
sołectwie Czaczów, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik GPL Pani Kazimiera 
Juszyńska. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/26/15 . 
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- przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku Krajobrazowego w 
sołectwie Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik GPL Pani Kazimiera 
Juszyńska. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/27/ 15. 

- zmiany uchwały Nr XLII/301/2014 Rady Gminy Łabowa z dnia 17 czerwca 2014 r. 
w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Łabowa z wyłączeniem obszaru Popradzkiego Parku 
Krajobrazowego w sołectwie Kamianna. 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik GPL Pani Kazimiera 
Juszyńska. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/28/15. 

- określenia zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i zasady 
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz ich pobierania, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OPS Pani Barbara Bogdańska. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/29115. 

- ustalenia ceny pozyskiwanego drewna w lasach gminnych, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy Pan Marek Janczak 
informując, że cennik na drewno z 2014 roku nie zmienia się i prosi o przyjęcie tej uchwały. 

Pan Gawęcki Jan pyta czy w Lasach Państwowych są zmiany w cenach. 

Pan Krzysztof Skraba wyjaśnia, że cennik detaliczny drewna jest wyższy, ale my nie możemy 
przyjąć taki jak Nadleśnictwo, ponieważ nikt by drewna nie kupił. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/30/15. 

- przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomników przyrody, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Pani Grażyna Sekuła Kierownik OSD 
informując, że Proboszcz Parafii w Łabowej zwrócił się z prośbą o wydanie pozwolenia na 
wycięcie dwóch sztuk drzew stanowiących pomnik przyrody rosnących w otoczeniu cerkwi w 
związku z zagrożeniem uschniętych konarów. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV/31/15 . 
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Obecny na sesji członek Rady Powiatu Pan Ryba zabierając głos zapoznaje z treścią pisma 
jakie Starosta Nowosądecki Pan Marek Pławiak przekazał do wiadomości a dotyczy 
przyznania promesy na odbudowę drogi Maciejowa- Barnowiec. 

Pan Ormanty Józef zabierając głos podkreśla, że w tym jest duża zasługa Pana Wójta, 
podkreśla, że dla nas największym problemem jest zgłaszane od lat skrzyżowanie Czaczów -
Maciej owa. 

Pan Wójt informuje, że jest to droga powiatowa i chcemy zrobić koncepcj ę i projekt 
przebudowy tego skrzyżowania, dlatego też zwraca się do przedstawiciela Powiaty o 
wsparcie. 

Zabierając głos przedstawiciel Rady Powiatu informuje, że sprawa ta omawiana była na 
Zarządzie Rady Powiatu i będziemy chcieli zrobić bezpieczny wyjazd. 

Pan Wójt zabierając głos informuje, że otrzymamy 4 promesy na wykonanie następujących 
zadań: 

1. Drogę w Kamiannej , 
2. Most na Górnej Łabowej, 
3. Drogę Maciejewa - Feleczyn, 
4. Droga na Pałygę I żwirowanie/ 

Ponadto Pan Wójt informuje, że zakończyliśmy kanalizację, jesteśmy na etapie przyłączenia i 
zbieramy wnioski. 

Rozpoczniemy działania z opracowaniem dokumentacji na kanalizację wsi Maciejowa i 
Nowa Wieś. 

Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Stanisz Marek zwraca się z zapytaniem do członka Zarządu Powiatu , bo padło dużo słów 
na temat prac przy drogach a o drodze w Roztoce Wielkiej nic się nie mówi a też o nią 
występowaliśmy. 

Pan Wotus Władysław składa podziękowania od mieszkańców i w swoim własnym dla 
Nadleśniczego Nadleśnictwa Nawojowa za wykonanie parkingu, ławeczek i ścieżki 
dydaktycznej w Kamiannej. 

Pan Gawęcki Jan prosi o utwardzenie drogi koło o Pana Święs jest to odcinek około 200 m. 

Pan Wójt informuje, że na ten rok mamy zabezpieczone niewielki środki i chcemy 
szczególnie zadbać o drogi gminne we wszystkich wsiach. 

Pan Nieć Władysław prosi aby pomyśleć przy okazj i kanalizacji o mieszkańcach wsi Uhryń. 

Pan Mróz Marcin zgłasza prośbę mieszkańca wsi Łosie o zamontowanie 3 dodatkowych lamp 
oświetlenia ulicznego. 
Ponadto pyta w kwestii oznakowania szlaków turystycznych. 
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Pan Wójt odnośnie zamontowania dodatkowych lamp oświetlenia ulicznego informuje, że 
wykonanie tego zadania muszą przeanalizować elektrycy. 

Odnośnie oznakowania szlaków turystycznych jest to zadanie PTTK i jak s ię do nas zwrócą 
o pomoc to postaramy się to zadanie im dofinansować. 

Pani Kłębczyk Teresa dziękuje za wykonanie barierki na moście . Ponadto pyta w czyjej gestii 
leży odśnieżanie przystanków. 

Pan Wójt wyjaśnia, że tak droga jest powiatowa a przystanki są własnością gminy i mamy z 
tym problem, postaramy się wraz ze Starostą problem ten rozwiązać . 

Ad. 6 Wolne wnioski i dyskusja. 

Pani Kłębczyk Anna prosi o zabezpieczenie osuwiska koło Pana Lelito. 

Pan Wójt wyjaśnia, że to zadanie jest ujęte w promesie, którą otrzymaliśmy. 

Pani Kłębczyk Teresa zgłasza sprawę oświetlenia ulicznego, które się już świeci od 4 nad 
ranem. 

Pan Wójt prosi aby takie przypadki zgłaszać . 

Ad. 7 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 14.30 obrady IV Sesji Rady 
Gminy Łabowa. 

Protokołowała: B. Kroczek 
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